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    Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  07. 12. 2022 

Číslo:  8190/2022/OddOPaZV-54202 

 Vybavuje:  Miroslava Segedová 

 e-mail: miroslava.segedova@vucke.sk 

 telefón: 055/72 68 248 

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

 

z 1. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 05. 12. 2022 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie)  

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Voľba podpredsedu komisie 

3. Návrh na doplnenie komisie členmi z radov neposlancov 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 - 2025 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie Mgr. Gurbáľová privítala prítomných členov komisie 

a otvorila úvodné 1. rokovanie komisie. Z celkového počtu 5 členov komisie boli prítomní  

4 členovia komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. Z rokovania 

komisie boli ospravedlnení: Ing. Štefan Laský. Z 1. rokovania komisie bol vyhotovený 

zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh programu rokovania komisie 

bol členom komisie zaslaný e-mailom. Do návrhu programu neboli doplnenia, resp. ďalšie 

pripomienky členov komisie. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Záver: Predsedníčka požiadala členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 
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Uznesenie č. 1/2022  

Komisia schvaľuje program 1. rokovania komisie.  

 

Hlasovanie č. 1   

Prítomní: 4 

Za: 4                                       Proti: 0                                Zdržali sa: 0 

Predsedníčka skonštatovala, že program 1. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2: 

Voľba podpredsedu komisie 

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie predniesla ostatným členom komisie návrh na podpredsedu 

komisie pána poslanca Ing. Jána Kokardu. 

 

Diskusia: V rámci diskusie vystúpil Ing. Kokarda, ktorý vyslovil súhlas s navrhovanou 

funkciou podpredsedu komisie. Taktiež vystúpil poslanec Furik, ktorému zodpovedala na jeho 

dotazy predsedníčka komisie. 

 

Záver: Komisia na návrh predsedníčky volí podpredsedu komisie: Ing. Ján Kokarda. 

 

Uznesenie č. 2/2022  

Komisia volí podpredsedu komisie: Ing. Ján Kokarda. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 4 

 

Za:  3                                     Proti: 0                                   Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3: 

Návrh na doplnenie komisie členmi z radov neposlancov  

  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie v rámci tohto bodu predniesla členom komisie svoj návrh 

na doplnenie členov komisie z radov neposlancov. Doplnenie členov by bolo zrealizované  

na základe oslovenia jednotlivých cirkví a cirkevných spoločenstiev pôsobiacich na území 

kraja, ktorí by navrhli svojich zástupcov, t. j. členov komisie z radov neposlancov.  

  

Diskusia: V rámci diskusie vystúpila PhDr. Heribanová, ktorá dala do pozornosti,  

že pri súčasnom počte členov – poslancov 5, je možné podľa zákona č. 302/2001 Z. z. 

o samosprávnych krajoch doplniť 4 členov – neposlancov, nakoľko poslanci musia tvoriť viac 

ako polovicu členov komisie. V diskusii zároveň vystúpil člen komisie p. Furik, ktorý 

informoval prítomných, že za ich poslanecký klub ALIANCIA - SZÖVETSÉG a Nezávislí 

poslanci, prejavil záujem byť členom komisie aj pán poslanec Gejza Sačko. PhDr. Heribanová 

informovala, že personálne zmeny v jednotlivých komisiách budú predmetom decembrového, 

resp. februárového zasadnutia Zastupiteľstva KSK. 
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Záver: Komisia berie na vedomie návrh predsedníčky komisie a poveruje ju na oslovenie 

jednotlivých zástupcov cirkví a cirkevných spoločenstiev pôsobiacich na území kraja,  

na doplnenie komisie členmi z radov neposlancov. 

 

 

K bodu č. 4:  

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 - 2025  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie požiadala zástupcov Odboru financií Úradu KSK,  

aby uviedli materiál. Ing. Lipovská informovala, že návrh rozpočtu je spracovaný v súlade 

s platnými právnymi predpismi, v súlade so Zásadami tvorby rozpočtu, rozpočtových opatrení 

a pravidiel rozpočtového hospodárenia KSK a v súlade s platnou ekonomickou klasifikáciou  

a je predkladaný v programovej štruktúre, ktorá predstavuje zámery a ciele KSK pre  

tri nasledujúce roky. Celkový návrh rozpočtu je vyrovnaný. Návrh bežného rozpočtu  

je prebytkový a návrh kapitálového rozpočtu je schodkový, pričom schodok kapitálového 

rozpočtu je vyrovnaný prebytkom bežného rozpočtu príslušného roka a úverovými zdrojmi 

v zmysle platných právnych predpisov. Ďalej informovala o prognózach MF SR,  

ako aj o najdôležitejších skutočnostiach a faktoroch, ktoré ovplyvnili návrh rozpočtu.   

 

Diskusia: V rámci diskusie vystúpil p. Sačko, ktorý položil ďalšie doplňujúce otázky k návrhu 

rozpočtu. Ing. Lipovská zodpovedala na všetky doplňujúce dotazy a otázky k predmetnému 

materiálu. 

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 3/2022  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní:  

 

Za: 4                                       Proti: 0                                 Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5: 

Rôzne 

 

Diskusia: V rámci bodu rôzne vystúpila PhDr. Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov, ktorá prítomných členov informovala o organizačno-

technickom zabezpečení poslancov Zastupiteľstva KSK, o príprave, zabezpečení a priebehu 

rokovaní komisií a zasadnutí Zastupiteľstva KSK. Rokovania komisií a zasadnutia 

zastupiteľstva sa riadia vopred schváleným časovým harmonogramom, ktorí obdržia všetci 

poslanci Z KSK a zároveň je zverejnený aj na úradnej tabuli a webovej stránke kraja. Zároveň 

informovala, že v zmysle Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva KSK (ďalej len 

„Rokovací poriadok“) sú rokovania komisií verejné. Pozvánka na rokovanie komisie  

je zasielaná členom v súlade s Rokovacím poriadkom a materiály, ktoré sú predmetom 

rokovania a sú zároveň predmetom zasadnutia zastupiteľstva sú pre členov komisie 
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zverejňované na internom portály „Digitálne zastupiteľstvo“. 

 

V rámci bodu rôzne vystúpila aj JUDr. Ing. Béreš Furmanová, ktorá prítomných členov 

informovala, že na jednotlivé rokovania komisií bude zabezpečené parkovanie pre členov 

komisií, ktoré bude zabezpečené v súčinnosti s tajomníkmi jednotlivých komisií.   

 

Prítomní členovia si určili termín pre každé rokovanie komisie, ktorý bude platiť pre celé 

volebné obdobie. Rokovania sa budú konať v utorok o 13.30 h v 1. týždni rokovaní komisií. 

 

 

K bodu č. 6: 

Záver 

 

Predsedníčka komisie Mgr. Gurbáľová konštatovala, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakovala prítomným za účasť a ukončila 1. rokovanie komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Miroslava Segedová  v. r. 

tajomníčka komisie 

...................................................... 

Mgr. Lucia Gurbáľová  v. r. 

predsedníčka komisie 

 
                                                                                                                                     


